

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ពាក្យបណ្តឹង

១- ខ្ញុំបាទឈ្មោះ **ជា វិបុល** អាយុ ២៩ឆ្នាំ ជាតំណាងនៃអោយក្រុមបណ្តឹងទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិប្រោយប៉ែត សង្កាត់ប្រោយប៉ែត ក្រុងប្រោយប៉ែត ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ។

២- ខ្ញុំបាទឈ្មោះ **នៃ វ៉ាន់ណា** អាយុ ៧៧ឆ្នាំ ទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិប្រោយប៉ែត សង្កាត់ ប្រោយប៉ែត ក្រុងប្រោយប៉ែត ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ។

៣- ខ្ញុំបាទឈ្មោះ **ស្រេង គឹមសែ** អាយុ ៣៣ឆ្នាំទីលំនៅបច្ចុប្បន្ន ភូមិប្រោយប៉ែត សង្កាត់ប្រោយប៉ែត ក្រុងប្រោយប៉ែត ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ។

ទាំងអស់គ្នាជាមេគ្រួសារ ។ ។

គោរពជូន

ការិយាល័យសម្របសម្រួលគម្រោងពិសេស ធនាគារអភិវឌ្ឍន៍អាស៊ី ADB

កម្មវត្ថុ: សំណើសុំដីធ្លីសង់លំនៅដ្ឋានជាសំណងរបស់រាជាស្ម័យ្យាន ។

មូលហេតុ: យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាជានគ្រីក្រគ្មានទីលំនៅនៅទីតាំងណាមួយដើម្បីធ្វើលំនៅ ដ្ឋានរស់នៅបន្តឡើយ ហើយថែមទាំងបាត់ទីតាំងរកស៊ីចិញ្ចឹមជីវិតប្រចាំថ្ងៃដូចទីតាំង បច្ចុប្បន្ននេះទៀតផង។

តបតាមកម្មវត្ថុខាងលើ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា មានកិត្តិយសសូមជំរាបជូនដល់ការិយា ល័យសំរបសំរួលគំរោងពិសេស(OSPF)មេត្តាជួយអន្តរាគមន៍អោយពួកយើងខ្ញុំបានដីធ្លីដើម្បី សង់លំនៅដ្ឋានរស់នៅបន្តផង។

* **សូមបញ្ជាក់** យើងខ្ញុំធ្លាប់បានធ្វើលិខិតប្តឹងទៅមេភូមិលោកចៅសង្កាត់ និង អភិបាល ក្រុងប្រោយប៉ែតខេត្តបន្ទាយមានជ័យម្តងរួចទៅហើយតាំងពីថ្ងៃទី២៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១ មក ម្ល៉េះហើយពួកគាត់អភិបាលក្រុងបានប្រាប់ដល់ខ្ញុំវិញថា គាត់នឹងអោយគេមកដោះស្រាយ អោយពួកខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទាំងអស់គ្នាពុំដែលឃើញក្រុមការងារណាមួយមកធ្វើការអ្វីដល់ពួកខ្ញុំ ទាំងអស់គ្នាឡើយ។

រហូតមកដល់បច្ចុប្បន្ននេះសាលាក្រុងប្រោយប៉ែត បានចេញលិខិតបញ្ជាអោយយើងខ្ញុំ ទាំងអស់គ្នារុះរើទៀតផង។

អាស្រ័យដូចបានជំរាបជូនខាងលើ សូមលោកប្រធានការិយាល័យសំរបសំរួល(OSPF)

មេត្តាជួយដោះស្រាយដល់ពួកយើងខ្ញុំផង។

សូមបញ្ជាក់ថាសំណង់ផ្ទះរបស់ពួកយើងខ្ញុំគឺប៉ះពាល់ទាំងស្រុង១០០% ប៉ុន្តែខាងក្រុម
ការងារចុះមកវិនិច្ឆ័យហើយសងតែថ្លៃរុះរើប៉ុណ្ណោះ ហើយសរសេរក្នុងលិខិតបំណុលទទួល
ប្រាក់អោយពួកខ្ញុំរំកិលថយក្រោយ ដោយពួកខ្ញុំទាំងគ្នាគ្មានដីរំកិលថយក្រោយសូមបី១mm
សោះ។


អាស្រ័យដូច្នោះ សូមលោកប្រធាន (OSPF) មេត្តាជួយរកយុត្តិធម៌អោយយើងខ្ញុំទាំងអស់
គ្នាអោយបានទាន់ពេលវេលាផង ពីព្រោះយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នាត្រូវបានគេបញ្ជាអោយរុះរើក្នុង
ពេលឆាប់ៗនេះ។

ខ្ញុំសូមផ្ញើនូវអំណរគុណពីចម្ងាយយ៉ាងស្មោះស្ម័គ្រចំពោះយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

ថ្ងៃទី ០១ ខែ ០៤ ឆ្នាំ ២០១២

ស្នាមមេដៃ
អ្នកប្តឹង

ជា វិបល

ស្នាមមេដៃ
អ្នកប្តឹង

លី វ៉ាន់ណា

ស្នាមមេដៃ
អ្នកប្តឹង

អូសុង គឹមសែ

